

Title (en)
WATCH CASE

Title (de)
ARMBANDUHRENGEHÄUSE

Title (fr)
BOITE DE MONTRE

Publication
EP 3404494 A1 20181121 (FR)

Application
EP 17171407 A 20170516

Priority
EP 17171407 A 20170516

Abstract (en)

[origin: WO2018210674A1] The invention relates to a watch casing (1) comprising: - at least first (11), second (13) and third (15) distinct casing elements, each of said casing elements (11, 13, 15) being adjacent to the two others; - at least one sealing joint (17) arranged to ensure sealing between the casing elements (11, 13, 15). According to the invention, the sealing joint (17) comprises a lining (17) forming a single unit with a three-dimensional shape, said lining (17) being suitable for ensuring sealing simultaneously between: - the first (11) and second (13) casing elements; - the second (13) and third (15) casing elements; and - the first (11) and third (15) casing elements.

Abstract (fr)

L'invention concerne une boîte de montre (1) comprenant : - au moins des premier (11), deuxième (13) un troisième (15) éléments d'habillage distincts, chacun de ces éléments d'habillage (11, 13, 15) étant adjacent aux deux autres ; - au moins un joint d'étanchéité (17) agencé pour assurer l'étanchéité entre lesdits éléments d'habillage (11, 13, 15). Selon l'invention, ledit joint d'étanchéité (17) comporte une garniture (17) monobloc de forme tridimensionnelle, ladite garniture (17) étant adaptée pour assurer l'étanchéité à la fois entre : - lesdits premier (11) et deuxième (13) éléments d'habillage ; - lesdits deuxième (13) et troisième (15) éléments d'habillage ; et - lesdits premier (11) et troisième (15) éléments d'habillage.

IPC 8 full level

G04B 37/08 (2006.01)

CPC (source: EP)

G04B 37/08 (2013.01); **G04B 37/086** (2013.01)

Citation (search report)

- [XAI] CH 556567 A 19741129
- [A] US 3706198 A 19721219 - FUKUSHIMA TAKEKAZU
- [A] CH 500530 A 19700831 - RUHLA UHREN VEB K [DE]

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

BA ME

DOCDB simple family (publication)

EP 3404494 A1 20181121; WO 2018210674 A1 20181122

DOCDB simple family (application)

EP 17171407 A 20170516; EP 2018062106 W 20180509